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Prima zo 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Met 
vriendelijke groeten, 

Wethouder 
gemeente (geanonimiseerd)

Op 
17 

apr 

2025 om 12:03 heeft 

EN @bronckhorst.nl= 
het 

volgende geschreven: (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  

    
  

Das EN (geanonimiseerd)

We hebben 

vragen gekregen 

van 

Regio8 

die aan 

jou gesteld 

worden. Zie hieronder 
de 

mail en de 

antwoorden die ik met 

BN 
heb 

opgesteld. 

Kan dit 

op 

deze manier 

weg? (geanonimiseerd)

Hallo 

HE, (geanonimiseerd)

Gedurende het 

traject 

is er 

op 
verschillende 

momenten contact 
geweest 

met omwonenden in dit 

besluitvormingsproces. 

WE hebben brieven 

gestuurd, 

om het 

plan 

toe te lichten was er in oktober een 

bijeenkomst 

en over het besluit komt ook een 

bijeenkomst. 

We hebben 

persoonlijke gesprekken gevoerd 

met een aantal omwonenden en mails van hen beantwoord. Een enkele recente mail moet 

nog 

beantwoord 

worden. Een 
groot 

deel van die 

gestelde vragen 

staat 

overigens bij 

de 
Q&A'sen 

op 

onze website 

Voormalige Kompaan 
locatie 

Het 

Hoge 

in 
Vorden 

wordt 

BEN | Gemeente BEN. 
Det 

geldt 

ook 

voor 

jouw vraag 

over de 

aansluiting. 

Het 

gebouw 

is een school en 

blijft 

een school. De 

huidige aansluiting 

blijft 

bestaan. Er is hier dus 

geen 

inzet voor 

nodig. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)  

Voor ons is een 

fijne woonomgeving 

voor 
omwonenden 

van zeer 

groot belang. 

Daar zetten we ons voor in 

door samen 
met 

hen 

afspraken 
te 

maken over 

mogelijke verkeersoplossingen 

en 

omgangsvormen 

rond de 

school. De 

zorgen 

die 

wij 

horen van omwonenden nemen 

wij 

serieus en 

zijn 

de basis van de 

onderzoeksvragen 

over verkeer en sociale 

veiligheid 

in het haalbaarheidsonderzoek waar 

wij 

nu over 

communiceren. Het onderzoek is in 

overleg 

met en 

op 

verzoek van omwonenden 

uitgevoerd. 

Ook in het 

onderzoek is de 

mening 

van de omwonenden via interviews 

meegenomen. 

Binnenkort is er zoals 

gezegd 

voor omwonenden een 

informatiebijeenkomst 

over het 

genomen 

besluit waar 

zij 

ook 

vragen 

kunnen stellen. Er is ook de komende 

tijd 

aandacht voor omwonenden. Samen met het ISK 

nodigen 

we hen uit om zich aan 
te 

sluiten 

bij 

het 

omwonendenoverleg 

om 

afspraken 
te 

maken over 

onderwerpen 

die leven. Denk aan 

begin 

en 

eindtijden, pauze’s 

en verkeer. 

Het antwoord 
op je vraag 

over 
het 

genoemde 
aantal is als 

volgt: 

De 
gemeentelijk 

opgave 

is het bieden van 

ISK-onderwijs 
aan de maximaal 

221 
AMV's die de 

gemeente 

in de komende 
10 

jaar op gaat vangen (Opgave Rijk). 
Dit aantal is vanaf het 

begin 

van 
dit 

project 
hetzelfde 

geweest. 

We 
begrijpen 

de 
misvatting. BN krijet 

3 

opvanglocaties. 
De eerste twee 

zijn 

voor 
80 

personen. 
De 

derde is dat niet. Voor deze locatie houden we 

rekening 
met 61 

personen. 
(3 

x 80 

= 

240). 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Met 
vriendelijke groet, 

cluster Communicatie 
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(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
Van: 

MN 

EN eo 

> 
Verzonden: 

woensdag 

16 

april 
2025 15:33 

Aan: 

MN 

Oor 

onckhorst.nl= 

CC: Tim Rondeel regio8.nl> 

Onderwerp: Vragen 

over ISK 

(geanonimiseerd)

Goedemiddag, 

Naar 

aanleiding 

van het 

persbericht 

dat 

BEN 
heeft besloten dat voor een duur van tien 

jaar 

een ISK 

in het 

kompaan college 

zal 
komen, 

heb ik enkele 

vragen 

voor wethouder 

Peppelman. 

Ook zou ik 

graag 

het 

volledige 

haalbaarheidsonderzoek 
ontvangen. Wegens publicatie 

zou ik 

graag morgen 

reactie 
ontvangen. 

(geanonimiseerd)

Vragen 

voor 
wethouder 

Peppelman 

* 

Omwonenden 

geven bij mij 

aan dat 

zij 

sinds oktober 2024 

geen 

reactie meer 
te 

krijgen 

van 

jullie op 

meerdere mails, 
dit 

geeft 

hun het 

gevoel 

niet serieus 

genomen 

te worden. 

Klopt 

het dat 

jullie 

niet 

meer 

op 

de omwonenden 

gereageerd 

hebben? Zo 

ja, 

waarom hebben 

jullie 

niet meer 

gereageerd? 

Zo nee 

ontvang 
ik 

graag 

de 

correspondentie 

tussen 

jullie 

en de omwonenden. 

Omwonenden laten weten dat 

zij herhaaldelijk 

hebben 

aangegeven graag 

betrokken te worden. 

Echter 
hebben 

ze naar 

eigen zeggen op 

ruim 

veertig vragen nog geen 

antwoord 

gekregen. 

In 

jullie 

haalbaarheidsonderzoek 

schrijven jullie 

zelf het 

volgende: 

Vanuit Interviews met omwonenden is de 

strekking 

uit de 

gesprekken: 

Neem omwonenden serieus. 

Blijf 

in 

gesprek.” 

Kunnen 

jullie 

dan 

nog 

wel 

stellen dat de bovenstaande 

strekking 

vanuit het onderzoek 

gelukt 

is? 

Jullie 
geven 

aan dat er maximaal 

tachtig 

amv’ers 

per opvanglocatie 

kunnen worden 

opgevangen. 

Dit 

zijn 

er maximaal 240 over 

BEN verspreid. 

In het ISK kunnen maximaal 221 

leerlingen 

terecht. 

Is het niet 

nodig 

om dit aantal ook 240 te 

krijgen 

of 
is 

dat niet 

mogelijk? 

Zo 
nee, 

waar 

krijgen 

de 

andere 19 amv’ers les als alle 

opvangplekken 

volzitten? 

+ 

Kan het 

gebouw 

waar het ISK in komt direct worden 

aangesloten op 

het 
stroomnet, 

of bestaat er een 

kans dat de AMV'ers 

langer 
moeten 

wachten totdat het 

gebouw 

in 

gebruik 

kan worden 

genomen? 

(geanonimiseerd)

Bij 

voorbaat dank voor reactie. 

Met 

vriendelijke groet, 

Redacteur 

/ 
Verslaggever 

e 
regio8.nl 

t +31 

(09315 - Moo Ml 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

i__www.REGIO8.nl   
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